



Steve Ambler <steve.ambler@gmail.com>

---

## announcement

---

Steve Ambler <steve.ambler@gmail.com>

Tue, Feb 16, 2010 at 3:21 AM

To: ambler.steven@uqam.ca

Le francais suit l'anglais.

\*Call for papers \*

The next annual meeting of the Canadian Health Economics Study Group (CHESG) will take place May 26-27, 2010 at McGill University, Montreal, Quebec.

Registration is now open! Please register at [www.regonline.ca/CHESG](http://www.regonline.ca/CHESG) before April 30th, 2010.

For those wishing to present, the deadline for submission of full papers for review is February 26th, 2010. Decisions regarding acceptance will be made by April 1st, 2010.

Papers are invited from any area of health economics, theoretical and empirical. While papers relating to any jurisdiction will be considered, preference will be given to those papers which are directly relevant to Canada.

To submit an article, please include two title pages, both including the title of the paper and the abstract. Do not include names of the authors or any information enabling their identification on the second page. Please send your complete paper to [chesg2010@mcgill.ca](mailto:chesg2010@mcgill.ca).

All relevant information (e.g., directions, accommodation, program, and papers) will be posted on the conference web site: [www.regonline.ca/CHESG](http://www.regonline.ca/CHESG).

Please direct any inquiries to [chesg2010@mcgill.ca](mailto:chesg2010@mcgill.ca).

\*General Description \*

The Canadian Health Economics Study Group meets annually. Participants are usually faculty members and graduate students affiliated to Canadian universities and individuals working in the government sector (Health Canada, provincial ministries of Health) or research institutes. Researchers affiliated to universities outside of Canada also regularly attend the meeting. Graduate students are strongly encouraged to submit their research (registration fees are waived). In the past graduate students often presented their own research or formally discussed another researcher's work.

Topics covering both theoretical and empirical economics are discussed. Each paper will be allotted 45 minutes of which twenty five are given to the author to present, ten minutes are given to a discussant to comment on the paper and ten minutes are used for discussion from the floor. All conference participants are expected to attend all sessions and to have read the research papers prior to the meeting. The conference will consist of a full day of presentations on May 26th and a half day of presentations on May 27th. There are no parallel sessions. A total of ten papers will be selected for presentation using a double-blinded process. Papers will be selected on the basis of academic quality alone; there is no theme for the conference.

---

\*Appel de Communications\*

La prochaine réunion du Groupe Canadien d'Étude en Économie de la Santé se tiendra les 26 et 27 mai 2010, à

l'Université McGill, à Montréal, Québec.

L'inscription est maintenant ouverte! S'il vous plaît vous inscrire à [www.regonline.ca/CHESG](http://www.regonline.ca/CHESG) avant le 30 avril 2010.

Les chercheurs qui souhaitent y présenter leurs recherches doivent noter que la date limite de soumission d'articles sera le 26 février 2010. Les réponses quant à l'acceptation des articles seront transmises au plus tard le 1er avril 2010. Les travaux, autant théoriques qu'empiriques, relevant de toutes les spécialités de l'économie de la santé sont les bienvenus. Les articles concernant toutes les régions seront pris en considération, mais la préférence sera accordée à ceux relatifs au Canada.

Lors de la soumission d'un article, veuillez inclure deux pages titre dont la seconde ne portera pas le nom des auteurs ou quelque information permettant de les identifier. Veuillez produire le titre et le résumé de l'article sur chacune des deux pages titre. Envoyez votre article complet à [chesg2010@mcgill.ca](mailto:chesg2010@mcgill.ca). Veuillez noter que la conférence se tiendra en anglais.

Toutes les informations pertinentes (directions, programme de la conférence, articles, etc.) seront affichées sur le site web de la conférence au : [www.regonline.ca/CHESG](http://www.regonline.ca/CHESG).

Pour tout renseignement, contactez les organisateurs de la conférence à l'adresse suivante: [chesg2010@mcgill.ca](mailto:chesg2010@mcgill.ca).

#### \*Description Générale\*

Le Groupe Canadien d'Étude en Économie de la Santé se réunit annuellement. Les participants sont généralement des membres du corps professoral et des étudiants attachés à des universités canadiennes de même que des personnes travaillant dans le secteur public (Santé Canada, ministères provinciaux de la Santé) ou des instituts de recherche. Plusieurs chercheurs affiliés à des universités de l'extérieur du Canada ont aussi régulièrement assisté aux réunions. Les étudiants gradués sont vivement encouragés à soumettre leurs travaux de recherche (les frais d'inscription sont levés). Dans le passé, les étudiants gradués ont souvent présenté leurs propres travaux de recherche ou discuté ceux d'un autre chercheur.

Les sujets à la fois théoriques et empiriques en économie sont pris en considération. Quarante-cinq minutes sont allouées à chaque article dont vingt-cinq à la présentation de l'article ; dix minutes sont accordées à un intervenant pour présenter des observations relatives à l'article et dix minutes de discussion sont réservées à l'assistance. On s'attend à ce que les participants soient présents à toutes les sessions et aient lu les articles avant la réunion. La conférence comprendra une journée complète de présentations, le 26 mai, ainsi qu'une demi-journée, le 27 mai. Il n'y a pas de session parallèle. Un total de dix articles seront sélectionnés pour fin de présentation en préservant l'anonymat et de l'auteur et des membres du comité de sélection. Les communications seront sélectionnées sur la seule base de la qualité ; la conférence n'a pas de thème.

---